

# 您的支持帶來的改變

## IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

### 贊比亞助養兒童計劃資訊

#### 我們一起共同努力的成果

### ZAMBIA SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



2012

救助兒童會在贊比亞開展助養兒童計劃的年份  
The year Save the Children began sponsorship in Zambia

1,186

名女孩和男孩得到乾淨的飲用水和清潔用水  
Girls and boys gained access to clean water for drinking and hygiene

92,476

名兒童和成人於2021年受惠  
Children and adults were reached directly in 2021

### 學校健康與營養

#### School Health and Nutrition

為防止因瘧疾導致缺席課堂和學習進度落後，當地衛生保健官員為12名教師手提供了瘧疾管理方案和治療設備，以預防任何延誤就醫。

To prevent absenteeism and falling behind in learning due to malaria, 12 schoolteachers were equipped by local health care officials in malaria management and treatment to prevent any delays for medical treatment.



### 兒童共融

#### Child Inclusion

在社區成員的支持下，當地5所學校的洗手間和教室設置了坡道，以幫助促進兒童共融。這行動使有特殊需要的兒童能夠得到幫助並積極參與學習。

With the support of community members, 5 local schools fitted washrooms and classrooms with ramps to help promote child inclusion. This action enabled children with special needs to attend and actively participate in learning.



### 兒童早期發展青少年發展

#### Community Education

我們與當地學校合作，對104所教育中心、64所學校和10個社區中心的洗手間進行了改善工程，以幫助改善兒童和社區成員的健康和衛生狀況。

In partnership with local schools, the washrooms in 104 education centers, 64 schools and 10 community centers were upgraded to help improve the health and hygiene of children and community members.

### 兒童早期發展

#### Early Childhood Development

為5,592名家長和兒童提供了太陽能收音機和記憶卡，並配給學校課程、活動和文儀用品，以支持偏遠地區家庭的在家學習和教育發展。

5,592 parents and children were provided solarpowered radios and memory cards, along with school lessons, activities and school supplies to support learning and education growth at home for families in hard-to-reach areas.



我本人證明了救助兒童會的助養兒童計劃是有效的。  
I'm a proof that Save the Children sponsorship works.

- Joyce

掃描二維碼觀看影片了解更多  
Scan the QR code to watch the video to learn more



<https://savethechildren.click/Zambia2022>